
Sveiki, šaunieji olimpiečiai! 

Aš esu Vainius Ūdra ir dar tik praėjusiais metais baigiau „Fizikos olimpą“ bei išvažiavau 
mokslų tęsti į Kembridžo universitetą. Prieš porą metų , vasarą prieš dvyliktąją klasę, nebuvau 
tikras, kokį kelią pasirinkti, kur studijuoti, traukė ir Vilniaus universitetas, ir garsieji Anglijos 
universitetai, bet pažinojau Olimpo absolventų, kurie man padėjo apsispręsti ir savo 
sprendimu esu labai patenkintas (et, nors iš tikrųjų ir truputį gaila atitrūkti nuo savitos FF 
„dūšios“). 

Tad jei Tu, jaunas žmogau, turi klausimų ir ieškai paprastų atsakymų, mes, Kembridžo ir 
Oksfordo universitetų studentai, galime tau papasakoti, kokius matome studijų Anglijos 
universitetuose privalumus ir trūkumus, patarti ir padėti.  

Jau nuo rugpjūčio 1 dienos pradedame tam skirtą projektą „Academic Brother“, į kurį gali 
užsiregistruoti čia http://www.cu-ls.org/ab/ . Nebijok, užpildyk neilgą anketą, išsirink vyresnį 
studentą ir galbūt Tau paskirsime didįjį brolį ar sesę, kurie noriai dalinsis savo patirtimi ir 
kantriai atsakinės į iškylančius klausimus. 

Jei turi papildomų klausimų, dvejoji ar šiaip nori pabendrauti, gali rašyti tiesiog man adresu 
vainius.udra@gmail.com 

Lauksim Jūsų anketų ir laiškų, 

Vainius Ūdra 

 


